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SE-BRM.0012.4.8.2024              

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 22 października 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 22 października 2024 roku, w godzinach 11.00 – 11.53 w sali 

posiedzeń Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu 

uczestniczyło 7 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Wojciech Fieduk 

3. Jarosław Janowski 

4. Iwona Kosmalska 

5. Marta Kowalczyk 

6. Adam Lewandowski 

7. Dorota Łuczak 

8. Robert Maliński 

9. Magdalena Pawlaczyk 

10. Danuta Paluszkiewicz  

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, kierownik Wydziału Promocji Gminy, 

Kultury i Sportu Magdalena Matelska-Bogajczyk oraz referent Julia Łabudek. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie informacji na temat spotkania z specjalistami z Poznańskiego 

Centrum Profilaktyki Społecznej.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzaju i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dla trenerów i 

innych osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej 

b) określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 17.09.2024r. Dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Do obradujących dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji.  

 

3. Przedstawienie informacji na temat spotkania z specjalistami z Poznańskiego 

Centrum Profilaktyki Społecznej.  

Dyrektor OPS Agnieszka Mieloch przedstawiła informacje dotyczące spotkania 

z specjalistami z Poznańskiego Centrum Profilaktyki Społecznej, które odbędzie się 

24.10.2024r. Wskazała, że Ośrodek Pomocy Społecznej rozpoczyna działania 

profilaktyczne mające na celu zaznajomienie mieszkańców gminy z problematyką 

przemocy i uzależnień od Internetu, hejtu, cyberprzemocy. Zaproszenie na spotkanie 

stanowi załącznik do protokołu.    

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzaju i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dla trenerów i 

innych osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawiła kierownik 

Magdalena Matelska-Bogajczyk oraz członek Rady Sportu radny Jarosław Janowski.  
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Poinformowali, że w uchwale wskazany został katalog dyscyplin sportowych 

uwzględniający dyscypliny, które trenują kluby sportowe działające na terenie gminy 

Kórnik. Uchwała została zmieniona zgodnie z wytycznymi Rady Sportu.  

Radny Jarosław Janowski zgłosił korektę literową i redakcyjną do projektu uchwały. 

Ustalono, że do czasu sesji rady korekty zostaną naniesione.  

Zapoznano się również z pismem mieszkańca z dnia 19.09.2024r. w sprawie 

dopisania do uchwały dyscypliny brazylijskie Jiu Jitsu. Kierownik Magdalena 

Matelska-Bogajczyk wyjaśniła, że wniosek nie został uwzględniony przez Radę 

Sportu. Radny Jarosław Janowski wyjaśnił, że stypendium sportowym wspierani są 

mieszkańcy, którzy trenują w klubach działających na terenie gminy Kórnik lub jeśli 

zawodnik kontynuuje karierę w tej dyscyplinie w innym mieście. Zauważył, że w 

omawianym przypadku mieszkaniec może ubiegać się o nagrodę.    

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzaju i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dla trenerów i 

innych osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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b) określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawiła kierownik 

Magdalena Matelska-Bogajczyk. Poinformowała, że projekt uchwały został 

przekazany do zaopiniowania przez Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i 

Konsumentów oraz Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły dodał, że zmiana uchwały wynika ze zmiany rozporządzeń o pomocy de 

minimis.  

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy wpłynęły wnioski do Urzędu MiG w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na prace przy zabytku. Kierownik Wydziału wskazała, że o 

dotacje mogą wnioskować instytucje i osoby fizyczne oraz pokrótce przedstawiła 

zakres wniosków, które wpłynęły do tej pory do Urzędu MiG.  

Radny Jarosław Janowski zgłosił korekty edytorskie do projektu uchwały, które 

zostaną naniesione do czasu sesji rady. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

Radny Jarosław Janowski nie głosował za pomocą systemu Esesja, głosował przez 

podniesienie ręki.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła pracowników Urzędu MiG o przekazywanie 

projektów uchwał do Biura Rady w wcześniejszym terminie niż ma to miejsce 

obecnie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił powód późnego przekazania 

projektów uchwał. 

Radny Adam Lewandowski zapytał o działalność placówek oświatowych. Kierownik 

Aneta Weber poinformowała, że placówki działają zgodnie z ramowym planem 

nauczania. Dodała, że obecnie trwają prace nad projektem budżetu na 2025 rok oraz 

do końca miesiąca zostanie przedłożony radzie „Raport o stanie realizacji zadań 

oświatowych Miasta i Gminy Kórnik w roku szkolnym 2023/2024”. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował o zmianie sposobu finansowania 

zadań oświatowych w związku z zmianą systemu naliczania dochodów jednostek 

samorządu terytorialnego (Ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego 

z dnia 1 października 2024r.). Potrzeby finansowe jednostki samorządu 

terytorialnego, podlegające sfinansowaniu na podstawie wskazanej ustawy, to suma 

potrzeb: wyrównawczych, oświatowych, rozwojowych, ekologicznych, 

uzupełniających. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

 

 


